

Referat af fællesmøde i Genskabet d. 18.4. 2023.

Deltagere: Lilian, Lilian, Poul, Johanne, Brian, Anna, Dorte, Kate, Maja, Jesper, Siri

Facilitator: Paul

Referent: Siri

Dagsorden:

Mødeledergruppe - næste gang

## 1. Infopunkt

Lilian opfordrer til at man melder sig ind i Beboerforeningen for at bakke op om udviklingsarbejde på øen.

## 2. Forslagsudviklingsarbejde

Kvalificering af forslag til diskussion. Anna faciliterede.

Fire forslagseksempler blev bearbejdet i små grupper, så de blev tydelige som forslag og dermed til at forholde sig til i en sociokratisk beslutningsproces.

1. Værksted-funktionen: Skal vi have et reparationsværksted (tekstil- og upcyclingværksted og et træ- og metalværksted)? Skal der så være faste tider med håndværker-kyndige?

2. Fordeling af roller/hatte (så de ikke alle lander samme sted) og flere frivillige: Der skaffes en tovholder til hver arbejdsgruppe. Hver gruppe skal have et synligt tema. Introaften hver måned. Mentorordning med sammenfaldende interesser. Prioritering af det "sociale kit" som holder sammen.

3. Gør det overskueligt at deltage som frivillig: Butiksgruppen opdeler arbejdsopgaverne i mindre, konkrete opgaver. Bede tovholderne byde ind med mindre, konkrete opgaver.

4. Overblik over Genskabets arbejdsopgaver: Lave en 5 års-plan for Genskabet.

Forslagene behandles på næste fællesmøde.

5. Næste fællesmøde onsdag d. 31. maj kl. 16.30-18.30